
Z á p i s  č. 4/2006 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 23. 8. 2006 v zasedací 

místnosti OÚ (I.patro) 
 
 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  Zdeněk Kužela, Ludmila Červenková 
Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání. 
 
1. Žádost o změnu územního plánu (parc. č. 593). 
2. Žádost o odprodej obecního pozemku (parc. č. 284). 
3. Projednání ostatních záležitostí. 
ZO jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1  
ZO projednalo žádost o změnu ÚPN SÚ Hrobice p. Jana Štefky (parc. č. 593). 
Usnesení č.1/4/2006 
ZO jednohlasně schválilo žádost o změnu ÚPN SÚ Hrobice p. Jana Štefky (parc. č. 
593). 
 
K bodu 2  
ZO projednalo žádost p. Zdeňka Slováčka o odprodej obecního pozemku (parc. č. 
284). 
ZO projednalo kupní cenu odprodeje obecního pozemku. 
Usnesení č. 2/4/2006 
ZO jednohlasně schválilo žádost p. Zdeňka Slováčka o odprodej obecního pozemku 
(parc. č. 284). 
ZO jednohlasně schválilo odprodat obecní pozemek za kupní cenu dle znaleckého 
posudku ocenění, které vypracuje znalec z oboru ekonomika, ceny a odhady 
nemovitostí. 
 
K bodu 3  
 
 a) ZO projednalo rozdělení pozemku parc. č. 96 - ostatní plochy – 85 m2  
     (odprodej schválen na minulém zasedání Usnesení č. 3/3/2006) a stanovilo 
     kupní cenu.   
     Usnesení č.3a/4/2006 
     ZO jednohlasně schválilo odprodej části obecního pozemku (parc.č.96) 
     p. Františkovi Schönbaumovi ve tvaru trojúhelníku. Skutečné rozdělení 
     a zaměření provedou pracovníci Katastrálního úřadu ve Zlíně.   
     ZO jednohlasně schválilo kupní cenu dle znaleckého posudku ocenění, které 
     vypracuje znalec z oboru ekonomika, ceny a odhady nemovitostí. 
 
b)  Starosta obce seznámil ZO s výsledky posouzení vlhkosti v obecním bytě, kde 
     v loňském roce byla provedena rekonstrukce. 
     Jednalo se o vlhkost, která se objevila v průběhu zimních měsíců, nyní jsou zdi 
      suché. Podle vyjádření odborníků (zástupce firmy „HW-Panty spol. s r.o.“-   



      izolace (sanace) vlhkého zdiva a firmy „AQUAPOL“ – inovační vysoušení zdiva)  
      mohla být vlhkost v bytě způsobena ještě nevyzrálostí nových podlah. Jako  
      způsob řešení této situace navrhují zvýšení intenzity větrání v bytě a zateplení  
      celého domu. 
      ZO se dohodlo, že zatím tuto situaci nebude řešit, neboť byt je nyní suchý. 
      Navrhne nájemníkům, aby hlavně v zimních měsících více větrali.  
      
  
c)   ZO projednalo možnost rozšíření satelitního příjmu televizních programů 
      v Nových Dvorech. 
      Usnesení č. 3c/4/2006  
      ZO jednohlasně schválilo zakoupit od firmy Radoslav Vařák–ATR SERVIS 
      Štípa nové dva programy. 
      ZO pověřilo Josefa Škubicu, aby se dohodl s občany v Nových Dvorech 
      o který program by měli zájem. 
 


